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Julie Fang 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Investment fund formation and operation 

◼ Asset management 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Fang is a member of Han Kun's Investment Funds team.  Her practice focuses on advising and 

representing regional and international clients in the structuring and formation of private investment 

funds.  Ms. Fang also advises clients in connection with their investments in private funds and 

related transactions. 

Ms. Fang joined Han Kun in 2023 from a leading international law firm, where she advised fund 

sponsors on USD fund formation matters. 

EDUCATION 
Ms. Fang received a J.D. from the Washington University in St. Louis School of Law in 2021, where 

she was an editor of the Washington University Journal of Law and Policy.  Ms. Fang received a 

B.S. from the University of Michigan, Ann Arbor in 2016. 

QUALIFICATIONS 
Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 

 



 

 

 

 

 

 

 1 

 

方悦 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 投资基金设立和运营 

◼ 资产管理 

工作经历 

方悦女士是汉坤律师事务所金融资管部律师，执业领域侧重于为国际和地区基金管理公司提

供私募投资基金设立和架构方面的法律服务。方女士还代表客户和有限合伙人就其投资私募

基金和相关交易提供法律服务。 

方女士于 2023 年加入汉坤。此前她就职于一家顶尖国际律所，代表客户处理美元私募基金的

设立与持续管理。 

教育背景 

方女士于 2021 年取得圣路易斯华盛顿大学法学院法学博士学位，在校时她曾担任《华盛顿大

学法律与政策法律评论》编辑。方女士于 2016 年取得密歇根大学安娜堡分校学士学位。 

执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


